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Röportaj: Nurhak SEVİNÇ

Ben Nurhak Sevinç 1994 yılında İstanbul da doğdum.Eğitim hayatından
sonra 2015 yılından bu yana bakır ve bakır alaşımlı ürünlerin toptan ve 
perakende satışını yapmaktayım.

Sizleri kısaca tanıyabilir miyiz?

Point Metal A.ş. yi 2022 yılında Tekirdağ/Çorlu bölgesinde kurduk.Kuruluşumuzdan bu yana sektörün ihtiyacı olan bakır ve 
bakır alaşımlı ürünlerinin gerek iç piyasadan gerekse de yurtdışından ithal ettiğimiz ürünler ile iç piyasa müşterilerimize ve 
yurt dışı müşterilerimize hizmet vermekteyiz.

Firmanız hakkında bilgiler verir misiniz?

İhracat yaptığımız ülkeler mevcut. Daha çok civar ülkelerde Azerbaycan, Gürcistan, Irak, Arap ülkelerinden Katar, Avrupa 
ülkelerinden görüşmeler sağlıyoruz. Firmamızın genel olarak baktığımızda yıllık bazlı cirosunun %50’si dış piyasada 
ihracata yönelik. Geri kalan kısmı ise daha çok iç piyasadaki firmalardan oluşmaktadır. 

Bir kaç sefer hizmet aldık. Aldığımız hizmetler daha çok bizim ithal edip de ihraç etmek istediğimiz ürünlere ait 
hizmetlerdi. Bu hizmet neticesinde dış piyasadaki ihracat ve ithalat verilerine istinaden Avrupa pazarında özellikle 
ulaşamadığımız müşteriler için daha olumlu görüşmeler sağlayıp ve hedef müşteriyi daha hızlı bir şekilde belirleme 
fırsatı yakalamış oldu.

Mevcutta ihracat yapıyor musunuz?

Daha önce Çorlu TSO Dış Ticaret İstihbarat Merkezinden hizmet aldınız mı? 

Çorlu Ticaret ve Sanayi Odası Trakya Dış Ticaret İstihbarat Merkezi kapsamında firmamız belli başlı ülkelerde özellikle 
Avrupa ülkelerinde daha hızlı görüşmeler sağlamaktayız. Bunların yaklaşık %10 - %15’i civarında olumlu görüşmelerle 
sonuçlanmıştır. 

Almış olduğunuz hizmetin firmanıza nasıl bir faydası oldu? 

Başarı hikayemiz kuruluşumuzdan bu yana elde ettiğimiz bilgi ve tecrübelere istinaden  firmamız daha çok savunma 
sanayi, otomotiv, beyaz eşya gibi sektörlerde hizmet vermektedir. Bu hizmetlerimiz neticesinde iç piyasa ve dış 
piyasadaki müşterilerimize olan yaklaşımımız ve müşterilerimizin bulmakta zorlandığı ürünleri birçok farklı sektörlerde 
ürünler mevcut. Fakat Türkiye’de üretimi olmayıp dışarıdan getirdiğimiz ve tekrar farklı ülkelere ihraç ettiğimiz ürünler 
sayesinde 2 yıllık bir sürede iyi bir konumda bulunmaktayız. 

Başarı hikayenizden kısaca bahsedebilir misiniz ?

Bölgemizde Çorlu DTİMİ başlatan öncelikle sizlere ve çalışma arkadaşlarınıza çok teşekkür ederim. Çorlu Ticaret ve 
Sanayi Odası Dış Ticaret İstihbarat Merkezi’nin açmış olduğu bu programın daha da verimli bir hale gelebilmesi için 
birlikte her türlü DTİM çalışmalarını yapabileceğimizi ümit ediyorum.

Son olarak söylemek istedikleriniz nelerdir?


